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Total consilieri: 

 
- 27 persoane 

Prezenţi: - 26 persoane (lista se anexează) 

Absenţi: - 1 persoane (lista se anexează) 

Invitaţi: - persoane (lista se anexează) 

La şedinţa Consiliului municipal Cahul participă: 
- 

 

 

 

REPUBLICA MOLDOVA 

CONSILIUL MUNICIPAL CAHUL 
 

 

PROCES-VERBAL 

al şedinţei ordinare a Consiliului municipal Cahul 
 

 

 

 
 

În sală sunt prezenți 26 consilieri. 

dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul: anunță că a fost convocată ședința 

Consiliului municipal Cahul în conformitate cu art.16 al Legii R.Moldova nr.436-XVI din 

28.12.2006 „Privind administraţia publică locală” și informează că din cei 27 de consilieri în sală 

sunt prezenți 24 consilieri: 

dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul: întreabă ce propuneri sunt. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, propune de a deschide ședința consiliului 

municipal Cahul. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut –0, nu au participat la vot –0. 

dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul: anunţă deschiderea şedinţei 

Consiliului municipal Cahul şi propune onorarea Imnului de Stat. 

Conform art.16 alin.(7) al Legii R.Moldova nr.436-XVI din 28.12.2006 „Privind 

administraţia publică locală”, dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul propune să fie 

ales preşedintele şedinţei. 

dl Cenușă Marcel, consilier municipal: propune candidatura dlui Valachi Valeriu, 

preşedintele şedinţei. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut- 3, nu au participat la vot –0. 

dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul: propune să fie ales un consilier care 

va semna deciziile în cazul imposibilității președintelui. 

dl Gorea Anton, consilier municipal: propune candidatura dlui Vrabii Anton ca consilier 

care va semna deciziile în cazul imposibilității președintelui. 

Se pune la vot propunerea dlui Gorea Anton. 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut- 1, nu au participat la vot –0. 

Preşedinte al şedinţei: dl Valachi Valeriu. 

Consilier care va semna deciziile în cazul imposibilității președintelui: dl Vrabii Anton. 
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26 aprilie 2024  
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dl Vrabii Anton, consilier municipal, preşedintele şedinţei: mulțumește pentru 

încrederea acordată în conducerea ședinței de astăzi, și informează că în conformitate cu art. 18 

alin.1 a Legii „Privind administraţia publică locală” pentru ședința de astăzi se propune 

următoarea ordine de zi: 
 

1. Cu privire la utilizarea soldului de mijloace financiare disponibil la 01.01.2024 şi 

efectuarea cheltuielilor publice 
Raportor: Culeva Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Culeva Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 

2. 

Cu privire la aprobarea regimului de lucru al agentului economic în teritoriul 

municipiului Cahul 
Raportor: Bînzari Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Bînzari Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 
3. 

Cu privire la transmiterea bunurilor proprietate publică 
Raportor: Heghea Elena, contabila șefă a Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Heghea Elena, contabila șefă a Primăriei municipiului Cahul. 

 
4. 

Cu privire la iniţierea lucrărilor de delimitare a terenurilor proprietate publică 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

5. Cu privire la aprobarea listei bunurilor imobile proprietate publică 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 

6. 

Cu privire la aprobarea materialelor de delimitare și înregistrarea patrimoniului 

proprietate a unității administrative – teritoriale Cahul 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

7. Cu privire la trecerea bunului imobil (teren) proprietate publică domeniul privat în 

proprietate publică domeniul public a UAT Cahul 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 

8. 

Despre introducerea unor modificări în decizia Consiliului municipal Cahul 

nr.6/12(29/12) din 20.09.2023 ,,Cu privire la schimbul bunurilor imobile” 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

9. Cu privire la schimbarea destinației bnului imobil proprietate privată 
Raportor: Arsenii Rodica, arhitect-şef al municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Arsenii Rodica, arhitect-şef al municipiului Cahul. 

10. Cu privire la defrişarea arborilor 
Raportor: Radu Svetlana, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Radu Svetlana, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

11. Cu privire la delegarea reprezentării intereselor acționarului unic al SA „Apă Canal 

Cahul” 
Raportor: Micinschi Avram, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul 



3  

12. Cu privire la Raportul de activitate a Societăţii pe Acţiuni „Apă-Canal Cahul” pentru anul 

2023 
Raportor: Moldovanu Vladimir, director interimar al SA „APĂ Canal Cahul” 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

13. Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale Cahul 
„Piaţa Centrală” 

Raportor: Schin Igor, administrator IM Cahul „Piața Centrală” 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

14. Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale Gospodăria 

Comunal-Locativă Cahul 
Raportor: Gîrneț Dinu, administrator IM Gospodăria Comunal - Locativă Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

15. Cu privire la Raportul de activitate a Întreprinderii Municipale de Construcţie Reparație 

a Drumurilor şi Spaţiului Locativ Cahul pentru anul 2023 
Raportor: Nucă Miric, administrator IM CDSL Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

16. Cu privire la Raportul de activitate al Primăriei municipiului Cahul şi executarea 

bugetului pe anul 2023 
Raportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 
 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: întreabă, dacă sunt 

propuneri de excludere sau includere a chestiunilor pe ordinea de zi. 

dl Dandiș Nicolae, primarul municipiului Cahul, propune de a include în ordinea de zi 

proiectul de decizie: „Cu privire la aprobarea raportului de lichidare și distribuire a activelor 

SA „Rețele Termice Cahul” în proces de lichidare” 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei pune la vot propunerea 

propusă de dl Dandiș Nicolae. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0 

dl Gorea Anatolie, consilier municipal, propune de a include în ordinea de zi proiectul 

de decizie : „Cu privire la transmiterea blocului locativ și a terenului aferent în proprietatea 

locatarilor locuințelor din blocul locativ”. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Gorea Anatolie 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -1, nu au participat la vot –0. 

dna Radu Oxana, consilier municipal, propune de a include în ordinea de zi proiectul de 

decizie : „Cu privire la transmiterea în comodat a unei încăperi (garaj)” 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dna Radu Oxana 

AU VOTAT: pro –15, contra –0, s-au abţinut -11, nu au participat la vot –0. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, propune de a include în ordinea de zi proiectul 

de decizie : „Cu privire la modificarea contului personal a apartamentului” 
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dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Vanțevici Vasile. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, propune de a include în ordinea de zi proiectul de 

decizie : „Cu privire la modificarea deciziei nr.6/5(29/5) din 20.09.2023 „Cu privire la 

completarea anexei nr.6 a deciziei „Cu privire la aprobarea bugetului municipal Cahul pentru 

anul 2023 în a doua lectură”nr.6/3(22/3) din 23.12.2023” 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Vrabii Anton. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, propune ca chestiunea cu nr.11 „Cu privire la 

delegarea reprezentării intereselor acționarului unic al SA „Apă Canal Cahul” de a fi amînată 

pentru următoare ședință a consiliului municipal Cahul, a fost sesizată Comisia Parlamentară 

anume Comisia juridică de a veni cu o explicație asupra sintagmei acționat unic, dacă este nevoie 

de adunare general sau nu. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Vanțevici Vasile. 

AU VOTAT: pro –9, contra –0, s-au abţinut -17, nu au participat la vot –0. 

Propunerea dlui Vanțevici Vasile, consilier municipal, nu a trecut. 

dl Drangoi Sergiu, consilier municipal, ținînd cont că sunt administratorii 

întreprinderilor în sală propun ca chestiunile cu nr.12, 13, 14, 15 cu privire la Rapoartele de 

activitate a întreprinderilor să fie examinate primele în ordinea de zi cu nr.1, 2, 3, 4. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Drangoi Sergiu. 

AU VOTAT: pro –22, contra –0, s-au abţinut -4, nu au participat la vot –0. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: dacă nu sunt propuneri, 

pune la vot ordinea de zi în întregime cu completările parvenite. 
 

1. Cu privire la Raportul de activitate a Societăţii pe Acţiuni „Apă-Canal Cahul” pentru 

anul 2023 
Raportor: Moldovanu Vladimir, director interimar al SA „APĂ Canal Cahul” 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 

2. 

Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale Cahul 
„Piaţa Centrală” 

Raportor: Schin Igor, administrator IM Cahul „Piața Centrală” 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 

3. 

Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale Gospodăria 

Comunal-Locativă Cahul 

Raportor: Gîrneț Dinu, administrator IM Gospodăria Comunal - Locativă Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 

4. 
Cu privire la Raportul de activitate a Întreprinderii Municipale de Construcţie 

Reaparație a Drumurilor şi Spaţiului Locativ Cahul pentru anul 2023 
Raportor: Nucă Miric, administrator IM CDSL Cahul. 
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 Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 

5. 

Cu privire la utilizarea soldului de mijloace financiare disponibil la 01.01.2024 şi 

efectuarea cheltuielilor publice 
Raportor: Culeva Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Culeva Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 

6. 

Cu privire la aprobarea regimului de lucru al agentului economic în teritoriul 

municipiului Cahul 
Raportor: Bînzari Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Bînzari Natalia, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 
7. 

Cu privire la transmiterea bunurilor proprietate publică 
Raportor: Heghea Elena, contabila șefă a Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Heghea Elena, contabila șefă a Primăriei municipiului Cahul. 

 
8. 

Cu privire la iniţierea lucrărilor de delimitare a terenurilor proprietate publică 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 
9. 

Cu privire la aprobarea listei bunurilor imobile proprietate publică 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 

10. 

Cu privire la aprobarea materialelor de delimitare  și înregistrarea patrimoniului 

proprietate a unității administrative – teritoriale Cahul 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

11. Cu privire la trecerea bunului imobil (teren) proprietate publică domeniul privat în 

proprietate publică domeniul public a UAT Cahul 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 

12. 

Despre introducerea unor modificări în decizia Consiliului municipal Cahul 

nr.6/12(29/12) din 20.09.2023 ,,Cu privire la schimbul bunurilor imobile” 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 
13. 

Cu privire la schimbarea destinației bnului imobil proprietate privată 
Raportor: Arsenii Rodica, arhitect-şef al municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Arsenii Rodica, arhitect-şef al municipiului Cahul. 

 
14. 

Cu privire la defrişarea arborilor 
Raportor: Radu Svetlana, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Radu Svetlana, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

 
15. 

Cu privire la delegarea reprezentării intereselor acționarului unic al SA „Apă Canal 

Cahul” 
Raportor: Micinschi Avram, specialistul Primăriei municipiului Cahul 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul 

16. 
Cu privire la Raportul de activitate al Primăriei municipiului Cahul şi executarea 

bugetului pe anul 2023 
Raportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 
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 Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 
 

17. 

Cu privier la aprobarea raportului de lichidare și distribuire a activelor SA ”Rețele 

Termice Cahul” în process de lichidare 

Raportor: Maracineanu Galina, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Maracineanu Galina, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 
18. 

Cu privire la transmiterea blocului locativ șia terenului în proprietatea locatarilor locuințelor 

din blocul locativ 
Raportor: Donţu Mariana, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Donţu Mariana şi Sîrbu Tamara, specialiştii Primăriei municipiului Cahul. 

 
19. 

Cu privire la transmiterea în comodat a unei încăperi (garaj) 
Raportor: Maracineanu Galina, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Maracineanu Galina, specialistul Primăriei municipiului Cahul. 

 
20. 

Cu privier la modificarea contului personal a apartamentului 
Raportor: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

 

 
21. 

Cu privire la modificarea deciziei nr.6/5(29/5) din 20.09.2023 „Cu privire la 

completarea anexei nr.6 a deciziei „Cu privire la aprobarea bugetului municipal Cahul 

pentru anul 2023 în a doua lectură”nr.6/3(22/3) din 23.12.2023 
Raportor: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 

Coraportor: Dandiş Nicolae, primarul municipiului Cahul. 

Întocmit: Tricolici Aliona, secretarul Consiliului municipal Cahul. 
 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut –0, nu au participat la vot –0. 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, preşedintele şedinţei: propune ca pentru buna 

organizare și desfășurare a ședinței să fie aprobat regulamentul de lucru al şedinţei: 

- pentru luări de cuvînt – 5 minute; 

- întrebări și răspunsuri – la necesitate; 

- după 2 ore de lucru – pauză 15 min. 

- declarații, anunțuri – la sfîrșitul ședinței. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut –0, nu au participat la vot –0. 

1. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la Raportul de activitate a Societăţii pe Acţiuni „Apă-Canal 

Cahul” pentru anul 2023 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei consultative de specialitate, informează că 

proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei pentru buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Moldovanu Vladimir, director interimar al SA „APĂ Canal Cahul” prezintă Raportul 

de activitate al SA „APĂ Canal Cahul”, în comisiile consultative de specialitate a Consiliului 

municipal Cahul a fost prezentată informația. Vreau să vă informez că întreprinderea activiază în 

regim normal, toate stațiile de pompare cît de canalizare și apeduct sunt funcționale. Ținem să 

mulțumim Autorității Publice Locale pentru susținerea întreprinderii. Profitul întreprinderii față de 

anii precedenți cit de cît este pozitiv. Rambursarea creditului se efectuiază lunar, la moment 

blocaje din partea Ministerului de Finanțe nu avem. Dacă sunt întrebări sunt pregătit de a da 

răspuns. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, este vorba de un profit de 4 mil. lei explicați care 

destinația acestor milioane așa cum în rețelele de socializare se subînțelege că sunt datorii. 
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dl Moldovanu Vladimir, director interimar al SA „APĂ Canal Cahul”, explică: Vreau să 

mulțumesc rețelelor de socializare că este vizată și SA „APĂ Canal Cahul”, după cum este reflectat 

în raportul de activitate cifrele sunt arătate corect. 

dl Moldovanu Vasile, contabil șef al SA „APĂ Canal Cahul”, explică: în raport sunt 

reflectate profitul net de mai mult de 4 mil. lei, dar de facto întreprinderea nu este profitabilă așa 

cum se achită diferența de curs în urma creditului. 

dna Chiosa Parascovia, consilier municipal, în raport este stipulat și achitarea amenzilor, 

față de anul 2022 pentru anul 2023 este mult mai mare, ce ne puteți spune? Și plus sau mărit 63% 

serviciile de comunicații, ce servicii sunt acestea? 

dl Moldovanu Vasile, contabil șef al SA „APĂ Canal Cahul”, explică: acestea sunt 

penalitățile de la energie electrică, la credit pentru întârziere tot se achită penalitate. La serviciile 

de comunicații vă informăm că la angajatorii întreprinderii lea fost procurate telefoane mobile, așa 

cum să poată colecta de la operatori datele de la contor. 

dl Arnaut Iurie, consilier municipal, dacă ne puteți informa care este calitatea apei așa 

cum se simte un miros specific de hlor, este vreo alternativă pentru tratarea apei de a înlătura 

hlorul? 

dl Moldovanu Vladimir, director interimar al SA „APĂ Canal Cahul”, explică: noi lucrăm 

cu o alternativă de microhlorid, dar doza este minimalizată. Ce ține de calitatea apei întreprinderea 

dispune de laborator care este foarte bine dotat, mai mult ca atîn suntem verificați de către ANSA 

anume la punctele de pornire/tratarea apei, pentru că avem ca operatori grădinițe, școli, instituții 

publice. În urma vereficării de către ANSA nea fost recomandat cu titlu obligatoriu de a monta 

dozatoare care sunt foarte scumpe. Noi așa dozatoare avem procurate și instalate. 

 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot în întregime 

proiectul de decizie nr.1 ,,Cu privire la Raportul de activitate a Societăţii pe Acţiuni „Apă-Canal 

Cahul” pentru anul 2023” . 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/1(7/1) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

 

2. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale Cahul 

„Piaţa Centrală” 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei consultative de specialitate, informează că 

proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei pentru buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Schin Igor, administrator al ÎM Cahul „Piața Centrală”, prezintă Raportul de activitate 

al ÎM Cahul „Piața Centrală”, vreau să vă informez că situația Pieței Centrale este cu profit, față 

de anul trecut nu prea sa schimbat datorită concurenței magazilelor mari ca de ex. Linella, Local 

ș.a, deoarece comercianții de pe teritoriul peței nu au vînzări și din acest motiv venitul este slab. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, dle director așa cum am discutat și în comisia 

consultativă de specialitate cum facem cu comerțul stradal mergea vorba despre identificare a 15- 

20 locuri pentru persoanele care vin din suburbie? 

dl Schin Igor, administrator al ÎM Cahul „Piața Centrală”, explică că nu este nevoie de 

identificat careva locuri, așa cum Piața Secondhand este partial liberă și sar putea de propus 

cetățenilor. Noi așa procedură am mai practicat dar fără nici un rezultat, așa cum dlor tot ese în 

stradă să comercializeze. 

dl Nicolae Dandiș, primarul munici dle director statutul la Piața de pe str. A.Mateievici 
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Secondhand, se propune pentru ședința viitoare să vină cu un regulament privind atribuirea unor 

spații cu titlu gratuit. 

dl Drangoi Sergiu, consilier municipal, propune să întroducem un punct se desemnează 

dl Igor Schin, administratorul ÎM Cahul „Piaţa Centrală”, de a înainta propuneri către Consiliul 

municipal Cahul privind reglementarea atribuirii unor spații comerciale cu titlu gratuit unor 

categorii de producători și din familii social vulnerabili. 

În sală sunt prezenți 25 consilieri, Axentii Ion a eșit. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Drangoi Sergiu 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.2 ,,Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii 

Municipale Cahul „Piaţa Centrală””. 

S-A DECIS: (decizia nr.3/2(7/2) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

3. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii 

Municipale Gospodăria Comunal-Locativă Cahul 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei consultative de specialitate, informează că 

proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei pentru buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Gîrneț Dinu, administrator interimar al ÎM „GCL Cahul”, prezintă Raportul de 

activitate al ÎM „GCL Cahul”, vreau să vă informez că necătînd de situația financiară a 

întreprinderii a prestart servicii fără întrerupere. Întreprinderea a beneficiat de construcția 

platformelor și de un lot de utilaje pentru prestarea serviciilor și am mai beneficiat de o cantitate 

de pubele în număr de 187 pentru sectorul particular. Întreprinderea a investit în jur la 500 mii lei 

în reparația capitală și întreținerea curentă a autospecialelor, mai mult ca atît și cele care au fost 

depășite cu termenul de exploatare au fost renovate. La capitolul situației financiare situația este 

mai critică așa cum pentru anul 2023 sau înregistrat pierderi în valoare de 980 mii lei dintre care 

doar la evaluarea deșeurilor sau înregistrat pierderile de 600 mii lei, la deservirea ascensoarelor 

sau înregistra pierderi de 200 mii lei, restul la deservirea spațiilor locative. La compartimentul 

evacuarea deșeurilor în următoarele luni ne propunem să înaintăm un demers pentru majorarea 

tarifelor conform Hotărîrii Guvernului nr.881și formulelor de calcul corecte. Zilnic se lucrează în 

sectorul particular și în sectorul comunal pentru a fi încheiate contracte și depistarea datornicilor. 

dl Drangoi Sergiu, consilier municipal, care este situația cu groapa de gunoi și drumul de 

acces? 

dl Gîrneț Dinu, administrator interimar al ÎM „GCL Cahul”, Vă informez ce ține de 

drumul de acces că în anul 2023 am înaintat un demers către Consiliul municipal Cahul și primărie 

privind alocarea surselor financiare privind renovarea drumului de acces, deoarece este într-o stare 

critică, ce ține de groapa de gunoi zilnic se respectă procesul tehnologic, nu aufost înregistrate în 

anul 2023 careva incendii. 

dl Arnaut Iurie, consilier municipal, în raportul de activitate ați menționat că ați mărit 

salariile cu 50%, este o greșeală tehnică? 

dl Gîrneț Dinu, administrator interimar al ÎM „GCL Cahul”, explică că salariile au fost 

mărite sau ajustate pînă la venirea mea în funcție cu 20% conform Hotărîrii de Guvern, desigur 
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este o greșeală tehnică. 

În sală sunt prezenți 26 consilieri, Axentii Ion a intrat în sală. 

dna Șevcenco Valentina, consilier municipal, spuneține vă rog cît constituie fondul de 

salarizare lunar la dstră? 

dl Gîrneț Dinu, administrator interimar al ÎM „GCL Cahul”, explică că fondul de 

salarizare este în jur de 800 mii lei, la ședința Consiliului de Administrație neam propus să 

majorăm salariile la personalul care nu sau încadrat conform Hotărârii de Guvern. 

dl Arnaut Iurie, consilier municipal, propune că să excludem din proiectul de decizie din 

pct.2 lit.c), din motiv că întreprinderea a avut verificare din partea Inspecției Financiare. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

propusă de dl Arnaut Iurie. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dna Radu Oxana, consilieri municipali, din partea fracțiunii PAS se propun dl 

Mihnea Andrei și Gorea Anatolie 

dl Jîlteanu Leonid, consilier municipal, propune pe dl Mocanu Nicolae 

dl Drangoi Sergiu, consilier municipal, propune pe dl Arnaut Iurie 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, propune pe dl Rența Sergiu 

dl Cenușă Marcel, consilier municipal, propune pe dl Arnaut Iurie 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerile 

parvenite: 

- dl Mihnea Andrei 

AU VOTAT: pro –14, contra –0, s-au abţinut -12, nu au participat la vot –0. 

- dl Gorea Anatolie 

AU VOTAT: pro –14, contra –0, s-au abţinut -12, nu au participat la vot –0. 

- dl Mocanu Nicolae 

AU VOTAT: pro –11, contra –0, s-au abţinut -15, nu au participat la vot –0. 

- dl Arnaut Iurie 

AU VOTAT: pro –18, contra –0, s-au abţinut -, nu au participat la vot –0. 

- dl Rența Sergiu 

AU VOTAT: pro –7, contra –0, s-au abţinut -19, nu au participat la vot –0. 

dna Aliona Tricolici, secretara Consiliului municipal Cahul, dă citire membrilor 

comisie de concurs: 
Preşedinte:   

Dandiș Nicolae - primarul municipiului Cahul; 

Membri:   

Bînzari Natalia - specialist resurse umane a Primăriei municipiului Cahul, secretara 

comisiei de concurs; 
Nucă Miric - președinte al Consiliului de administație a IM GCL Cahul; 
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Cujba Rodica - jurist ÎM GCL Cahul; 

Arnaut Iurie - consilier municipal Cahul; 

Mihnea Andrei  consilier municipal Cahul; 

Gorea Anatolie  consilier municipal Cahul; 
 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.3 ,,Cu privire la Raportul de activitate pentru anul 2023 a Întreprinderii Municipale 

Gospodăria Comunal-Locativă Cahul”, cu completările parvenite. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/3(7/3) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

4. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la Raportul de activitate a Întreprinderii Municipale de 

Construcţie Reparație a Drumurilor şi Spaţiului Locativ Cahul pentru anul 2023 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei consultative de specialitate, informează că 

proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei pentru buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Nucă Miric, administrator al ÎM „CRDSL Cahul”, prezintă Raportul de activitate al 

ÎM „CRDSL Cahul”, Vă informez că întreprinderea este fără profit. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: propune de a trece la 

întrebări. 

dl Burlacu Petru, consilier municipal, dle director cu ce vă putem susține în 

administrarea întreprinderii de a aveau cît de cît un profit? 

dl Nucă Miric, administrator al ÎM „CRDSL Cahul”, la moment cu angajații întreprinderii 

și tehnica care o deținem mai putem activa de a produce și de a efectua lucrări de reparația 

drumurilor calitatitv. La moment pot să vă informez că sa creat o concurență că unii participanți 

la licitație taie mult de la prețul estimativ în jur la 30%. Bugetul este foarte complicat de a obține 

profit la întreprindere. Datorii față de angajați nu avem. 

dna Șevcenco Valentina, consilier municipal, dl Nucă așa cum vam spus și la comisia de 

specialitate buget și finanțe că dstră aveți o experiență vastă de muncă, dar spunețimi vă rog 

legislația în vigoare permite ca în structura cheltuielilor care sunt aferente sini costului și volumul 

lucrărilor care au fost anunțate la tender? Daca alți agenți economici care participă la licitație reduc 

cheltuielile, încalcă legislația în vigoare sau nu! 

dl Nucă Miric, administrator al ÎM „CRDSL Cahul” explică că agenții economici nu 

încalcă legislația în vigoare deoarece legislația prevede că participantul care participă la precedura 

de achiziție poate reduce 15% la prețul estimativ, în caz că derește să reducă cifra mai mare grupul 

de lucru solicită explicație, în caz că dlor aduc argumente că este mai ieftin se acceptă prețul. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, dle director vreau să reamintesc că de către 

Consiliul precedent a fost aprobată o decizie cu pricire la delegarea dreptului privind prestarea 

serviciului public pentru întreținerea drumului, de ceea ce este și normal ca să nu așteptăm să se 

strice o porțiune de drum pentru a putea fi reparată. La moment aveți un nou Consiliu de 

administrație și cred că ar fi oportun de reluat procedura de delegare. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.4 ,,Cu privire la Raportul de activitate a Întreprinderii Municipale de Construcție 

Reparație a Drumurilor şi Spaţiului Locativ Cahul pentru anul 2023”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/4(7/4) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 
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5. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la utilizarea soldului de mijloace financiare disponibil la 

01.01.2024 şi efectuarea cheltuielilor publice 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei consultative de specialitate, informează că 

proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei pentru buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.5 ,,Cu privire la utilizarea soldului de mijloace financiare disponibil la 01.01.2024 şi 

efectuarea cheltuielilor publice”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/5(8/5) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

6. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la aprobarea regimului de lucru al agentului economic în 

teritoriul municipiului Cahul 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.6 ,,Cu privire la aprobarea regimului de lucru al agentului economic în teritoriul 

municipiului Cahul”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/6(7/6) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

7. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la transmiterea bunurilor proprietate publică 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

În componența comisiei de transmiterea bunurilor se propun următoriiconsilieri: 
 

Dornea Dumitru - consilier municipal; 

Secrieru Valeriu - consilier municipal; 

Drangoi Sergiu - consilier municipal. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerile 

parvenite 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -1, nu au participat la vot –0. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.7 ,,Cu privire la transmiterea bunurilor proprietate publică”, cu completările parvenite. 
S-A DECIS: (decizia nr. 2/7(6/7) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -1, nu au participat la vot –0. 

8. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la iniţierea lucrărilor de delimitare a terenurilor proprietate 

publică 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 
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discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.8 ,,Cu privire la iniţierea lucrărilor de delimitare a terenurilor proprietate publică”. 
S-A DECIS: (decizia nr. 3/8(7/8) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

9.  S-A EXAMINAT: 

Cu privire la aprobarea listei bunurilor imobile proprietate publică 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.9 ,,Cu privire la aprobarea listei bunurilor imobile proprietate publică”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/9(7/9) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

10. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la aprobarea materialelor de delimitare și înregistrarea 

patrimoniului proprietate a unității administrative – teritoriale Cahul 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.10 ,,Cu privire la aprobarea materialelor de delimitare și înregistrarea patrimoniului 

proprietate a unității administrative – teritoriale Cahul”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/10(7/10) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

11. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la trecerea bunului imobil (teren) proprietate publică 

domeniul privat în proprietate publică domeniul public a UAT Cahul 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.11 ,,Cu privire la trecerea bunului imobil (teren) proprietate publică domeniul privat 

în proprietate publică domeniul public a UAT Cahul”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/11(7/11) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

12. S-A EXAMINAT: 

Despre introducerea unor modificări în decizia Consiliului municipal Cahul 

nr.6/12(29/12) din 20.09.2023 ,,Cu privire la schimbul bunurilor imobile” 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 
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decizie nr.12 ,,Despre introducerea unor modificări în decizia Consiliului municipal Cahul 

nr.6/12(29/12) din 20.09.2023 ,,Cu privire la schimbul bunurilor imobile””. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/12(7/12) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

13. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la schimbarea destinației bnului imobil proprietate privată 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv, dar cu 

completarea în pct.1 de adăugat cu acordul autentificat notarial al coproprietarilor. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.13 ,,Cu privire la schimbarea destinației bnului imobil proprietate privată”, cu 

completările parvenite. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/13(7/13) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

14. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la defrişarea arborilor 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.14 ,,Cu privire la defrişarea arborilor”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/14(7/14) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, solicită pauză - 10 min. 

AU VOTAT: pro –26, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

dna Tricolici Aliona, secretara Consiliului municipal Cahul, anunță că după pauză în 

sală sunt prezenți - 26 consilieri municipali. 

15. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la delegarea reprezentării intereselor acționarului unic al SA 

„Apă Canal Cahul” 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei în domeniul buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, informează că proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei 

consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Cenușă Marcel, consilier municipal, propune reprezentarea intereselor acționarului 

unic al S.A. Apă-Canal Cahul, Consiliul mun. Cahul, dl Nicolae Olteanu, dom. r-nul Cahul. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot propunerea 

parvenită din partea consilierului dl Cenușă Marcel, cu votarea pe puncte, după cum urmează: 

Pentru pct.1 din decizia nominalizată: 

AU VOTAT: pro –15, contra –0, s-au abţinut -9, nu au participat la vot –2 Vanțevici Vasile, Rența 

Sergiu. 

Pentru pct.2 din decizia nominalizată: 
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AU VOTAT: pro –15, contra –0, s-au abţinut -9, nu au participat la vot –2 Vanțevici Vasile, Rența 

Sergiu. 

Pentru pct.3 din decizia nominalizată: 

AU VOTAT: pro –15, contra –0, s-au abţinut -9, nu au participat la vot –2 Vanțevici Vasile, Rența 

Sergiu. 

Pentru pct.4 din decizia nominalizată: 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, propune mărimea remunerației 

membrului/președintelui Consiliului societății nu mai mult de 1500 lei pentru una ședință, iar 

membrului/președintelui Comisiei de cenzori nu mai mult de 1500 lei, pentru una ședință. 

dl Galaju Andrian, consilier municipal, întreabă care este argumentul majorării 

remunerației? 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, explică că sursele financiare vor fi pînă la 1500 lei. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.15 ,,Cu privire la delegarea reprezentării intereselor acționarului unic al SA „Apă 

Canal Cahul””. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/15(7/15) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –15, contra –0, s-au abţinut -4, nu au participat la vot –7, inclusiv Vanțevici 

Vasile, Rența Sergiu. 

16. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la Raportul de activitate al Primăriei municipiului Cahul şi 

executarea bugetului pe anul 2023 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 

discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei în domeniul buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, informează că proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei 

consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

În sală sunt prezenți 25 consilieri, Rența Sergiu a ieșit din sală. 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, prezintă raportul de activitate a 

primăriei municipiului Cahul. 

Stimați consilieri, cu privire la Raportul de activitate al Primăriei municipiului Cahul 

pentru anul 2023, aveți prezentată o sinteză a raportului, a fost examinat în cadrul comisiilor de 

specialitate, vreau să vă prezint în linii generale ce sa făcut de către municipalitate pe parcursul 

anului curent. Intervin pe cîteva domenii cheie: 

1. La capitolul educație, întrebări sociale, vreau să vă spun că intenția a fost 

îmbunătățirea infrastructurii, unde au demarat mai multe lucrări ca: acoperiș, fațade la majoritatea 

grădiniților din Cahul, la momentul actual inclusiv lucrările care au demarat în anul 2023 și 

continuă în anul 2024, sunt cele de renovare sau reparație capitală a Grădiniței nr.2, efectiv sa 

finalizat la Grădinița nr.1, Grădinița nr.14, este în proces Grădinița nr.4, au fost elaborate 

documentațiile de proiect. Pentru Grădinița nr.9 au fost demarate procedurile de licitații. Tot la 

acest compartiment aș spune că atît ddin bugetul local cît și din fonduri europene au fost dotate 

instituțiile preșcolare și extrașcolare, școlile sportive și inclusiv Muzeul Ținutului Cahul. 

2. Un alt capitol important ține de infrastructură, aici sau ridicat întrebări 

Întreprinderilor Municipale, vreau să vă spun că cel mai mare proiect care sa implementat din 2022 

și a continuat în anul 2023, a fost cel ce ține de apă și canalizare, vorbim aici de susținerea din 

partea Uniunii Europene, cît și din partea Guvernului German, unde toată comunitatea este 

recunoscătoare pentru că este o investiție enormă, care vorbim de cîteva loturi, un lot ce ține de 

extinderea rețelelor de canalizare din municipiul Cahul, care lucrările se implementează la 

moment, un alt lot ține de construcția unei stații de epurare noi ce constituie peste 9 milioane lei, 
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vă îndemn să îl vedeți, unde va permite capacitatea regională nu doar pentru municipiul dar și 

pentru localitățile rurale. Legat de calitatea lucrărilor există un consultant internațional, consultant 

tehnic, toate solicitările cetățenilor sunt prezentate antreprenorului și cu siguranță nu poate fi 

semnat nici un act de finalizare sau recepție pînă nu va fi înlăturate toate acestea. Sunt ședințe 

săpțămînale cu antreprenorul, toate cererile cetățenilor în format scris sau electronic sunt remise, 

la care antreprenorul raportează despre măsurile întreprinse. Cît privește partea de petriș în caietul 

de sarcini și proiectul tehnic, ei sunt obligați să restabilească suprafața de drum la momentul 

efectuării lucrărilor, dacă este pămînt nu sunt obligați să pună pietriș, în caz că este asfalt 

restabilesc cum era, nicidecum pe toată porțiunea drumului doar pe porțiunea unde au intervenit 

lucrările. Suplimentar am solicitat de la finanțatori să mărească volumele de pietriș pentru a putea 

renova măcar de 3m decît era prevăzut pe un sector. Tot se supraveghează, fiecare lucrare se 

contabilizează și verificată. Mai mult ca atît la finalizarea acestui proiect va fi mult mai bine decît 

era să fie la etapa de demarare a lucrărilor. Într-adevăr unde a fost pavaj a fost restabilit, neam 

adresat cu un demers către antreprenor unde sa stabilit str. C.Negruzzi, recent ne-au comunicat că 

și în sectorul Focșa vor efectua lucrări în timpul apropiat. Încercăm să ținem partea de control așa 

cum este vorba de investiții mari. Periodic la fața locului vin reprezentanții finanțatorilor, nu este 

suficient doar să le remitem poze, este o monitorizare, într-adevăr am avut întîlniri cu cetățenii. 

Vă îndemn să discutați cu cetățenii că deja unde sau efectuat lucrările să se conecteze la canalizare. 

Periodic le remitem informația cîți cetățeni sau conectat la canalizare, dacă sunt 100 gospodării 

100% trebuie să fie conectați, cu excepția celor plecați peste hotare. Prin decizia Consiliului 

municipal Cahul persoanele social vulnerabile care nu au posibilitate de a se conecta la canalizare, 

la întocmirea unei liste de către administrația publică locală vom pune în discuție la Consiliul 

municipal Cahul, în urma căruia îi vom conecta la canalizare. Sunt efectuate licitațiile la ultimul 

lot din acest proiect la sectoarele Cotihana, Ghidro și Crihana Veche spre Manta, care merg printr- 

un tronson separat care vine finanțare din partea Uniunii Europene, zilele acestea sunt depunerile 

ofertelor, urmează să fie selectat antreprenorul și să începem aceste lucrări. Din partea Uniunii 

Europene au fost procurate practic 8 unități de transport care sunt necesare pentru SA Apă Canal 

Cahul la demararea lucrărilor. 

Un alt program major pe care vreau să subliniez aici este vorba despre Programul Uniunii 

Europene pentru Moldova Regiuni Cheie, în acest program au fost mai multe proiecte de tip hard 

pe partea de infrastructură cum se fac lucrările la Palatul de Cultură, pe partea de soft evident 

Ghișeu Unic, instruiri, formare de capacități, standarde ISO ș.a. foarte multe proiecte care de sigur 

cetățenii în special pot să le vadă pe cele fizice de infrastructură, așa cum sunt foarte multe investiții 

pe partea de elaborare Strategii, Strategiei de Smart Syti, pe partea de elaborare a documentației 

tehnice pentru Școala Sportivă nr.1, și multe multe alte elemente. 

Tot pe partea de infrastructură sportivă, vorbim de un proiect susținit din partea 

Programului Uniunii Europene pentru Moldova Regiuni Cheie și finanțat din sursele Japoniei a 

fost implementat proiectul terenul sportiv din curtea Liceului D.Cantemir din municipiul Cahul, 

este acum partea de finalizare dar sa început anul trecut și urmează să fie aplicat stratul de gazon 

pentru terenul multifuncțional, din sursele Agenției ONU pentru refugiați este în proces de 

finalizare teren multifuncțional în curțile blocului locativ de pe str.Ștefan cel Mare, M.Eminescu, 

un alt proiect urmează să demareze lucrările în Cartierul Lapaevca, din suportul financiar alocat 

de Primăria Constanța, care constituie peste 100 mii euro, din păcate procedura de achiziții sa 

întins foarte mult timp, săptămîna viitoare vor demara deja lucrările la cere este deja semnat 

contractul cu antreprenorul. 

Vreau să vă comunic de funcționalitatea Serviciilor din subordinea Primăriei, vorbesc aici 

de Serviciul de salubrizare și amenajarea teritoriului, Serviciul gestionar, din unitățile angajate de 

180 de persoane avem ocuparea practic de 80la sută, este foarte greu de găsit angajați calificați, 

dar măcar necalificați vorbim de măturători, îngrijitori de drumuri ș.a, cu tehnica care există 

încearcă Serviciul de salubrizare și amenajarea teritoriului să întrețină o parte din lucrări. Ceea ce 

ne dorim și este o mare problemă pe lîngă serviciul resurse umane să avem o dotare tehnică mai 

bună ca să acoperim rețeaua stradală, cu siguranță nu doar pe unele sectoare dar să avem o 

acoperire mai mare. Anul trecut cind discutam de îmbunătățirea sectoarelor în cimitire s-a tras 
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apeduct către cimitirul nou, din păcate vedeți și vedeți și dstră că cimitirul nou este deja plin și 

porțiunea care a fost delimitată, am demarat lucrări de extindere și practic se reamplasează gardul 

și urmează să se facă lucrări de amenajare pe acest perimetru. 

Pe partea de infrastructură a drumului succint vă spun că cel mai mare obiect de 

infrastructură din anul trecut a fost Proiectul de finalizare a reparației capitale strada Griviței, 

Nufărul Alb și Dunării, este vorba de 30 aprilie 2024 unde se va finaliza marcajul rutier, și acest 

proiect este finalizat, este un proiect major, cu siguranță ați trecut cu toții pe acest sector. Mi-aș 

dori foarte mult să avem așa finanțări și pentru astfel de lucrări. 

Vreau să vă informez de porțiunea de drum spre poligon, partea de deșeuri, sunt incluse în 

Studiul de Fezabilitate cu privire la Managementul Regional a Deșeurilor care face parte din acel 

proiect mare. Noi am ajutat întreprinderea cu niște petriș cu asfalt frezat pentru ca provizoriu să 

fie exploatat acest sector, lucrările capitale vă spun că nu este cazul că și este greu financiar, dar 

urmează de a fi săpături și lucrări. 

Vreau tuturor să le explic de ce o stradă nu se face ca exemplu: str.Pușkin, str.Stroescu și 

Sciusev, pe str.Sciusev au fost aprobate în această ședință surse financiare pentru elaborarea 

documentației tehnice de proiect „Proiectarea gazoductului de presiune medie pe strada Alexei 

Șciusev (sectorul strada A.Pușkin colț cu strada Libertății pînă la strada Nufărul Alb) din sectorul 

centru a mun. Cahul, împreună cu Cahul Gaz cu proiectanții pentru a mări acestă capacitate am 

identificat singura cale sau stradă care urmează să fie dezvoltat acest perimetru, de a efectua toate 

lucrările subterane acum dar dacă nu de identificat surse financiare pentru anul viitor de a efectua 

lucrări de reparație pe acest sector. 

La str. Stroescu la fel nu putem finaliza lucrările deoarece se necesită de schimbat încă o 

porțiune de apeduct trebuie de schimbat, este proiectare tehnică pe partea de scurgerea apelor 

fluviale, pe mijloc pe lîngă 2 țevi de gazoduct, apeduct și canalizare urmează să fie construit 

rețeaua de scurgere a apelor fluviale la 3m adîncime, cu țeavă de peste 800 diametru, este un 

proiect complex și care necesită foarte mulți bani. 

La str.Pușkin la fel se necesită 35 de milioane de lei pe acest sector, urmează a fi schimbate 

2 cabluri și inclusiv un apeduct. 

Ce ține de Planul Urbanistic General, avem chiar săptămîna viitoare întîlniri cu cei de la 

URBAN Proiect pentru a definitiva caietul de sarcini inclusiv cu rețelele și să nu ne jucăm în 

fiecare zi cu modificarea PUZ și PUD, costă dar și se necesită de actualiza Planul Urbanistic 

General, va fi un plan complex pe sectoare pe cartierele municipiului Cahul. 

Un moment ce ține de toate mediile urbane vreau să mă opresc un pic aici și le vom integra 

în Raportul Primăriei au fost comunicarea cu cetățenii la capitolul cînii vagabonzi. Este o problemă 

care vă spuneam că pe lîngă demersuri, discuții, ședințe cu Societate civilă, Parlament, din păcate 

astăzi nu avem pîrghii, avem o echipă care lucrează în Serviciul de capturare și sterilizare a cîinilor 

vagabonzi, noi contribuim din bugetul local pentru aceste servicii, cel puțin 200 de cîini au fost 

sterilizați doar anul trecut, o parte din ei au fost adoptați, din păcate cînd vorbim de alte metode de 

luarea măsurilor cu cîinii vagabonzi noi nu avem pîrghii, dacă cineva îmi spune că găsesc soluții 

găsim surse financiare de a aloca doar să găsim soluții. Este o problemă majoră nici clinicile 

veterinare și nici alți specialiști din domeniu nu vor să își asume riscul nici cu eutanasierea cîinilor 

și nici cu altele. 

Pe partea cu comerțul stradal, cu siguranță vor apărea întrebări, vreau să mă înțelegeți că 

mă doare văd în fiecare zi și încă din anul 2015. Au fost perioade în care echipe mixte cu Poliția 

cu ANSA, Centrul de Sănătate Publică, Inspectoratul fiscal, agentul constatator din cadrul 

Primăriei și o echipă mică de 5-6 oameni stăteam de la ora 5 dimineața să discutăm cu comercianții 

că sunt locuri în piață, nu mergea vorba de ai amenda. Soluția cu comerțul stradal pe termen scurt 

înseamnă intervenții masive a tuturor serviciilor desconcentrate pentru a aplica sancțiuni, avem un 

agent constatator care jumătate de an sa anunțat concurs, cine dorește să meargă să se certe cu 

comercianții din stradă, este de datoria lui de a emite proces verbal de constatare și la comisia 

administrativă de a fi examinate. Au fost mai multe demersuri, dar fără Poliție este foarte greu de 

lucrat, unde ne argumentează că nu este de competența lor. Am solicitat și prin intermediul CALM 

de a institui Poliție locală sau să le atribuie competențele dlor. Din păcate nu avem conlucrare cu 
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alte instituții. Tot la acest compartiment vreau să vă comunic ce ține de proiectul Piața Regională 

este la etapa finală a proiectului tehnic și urmează licitația pentru executarea lucrărilor, 550 mii 

euro ne alocă Uniunea Europeană prin intermediul PNUD Moldova, respectiv după aceasta vom 

avea o nouă piață modernă care să încercăm să ii motivăm și din punct de vedere a tarifelor sau a 

taxelor să meargă comercianții și în sectorul Dunării, poate va fi un factor suplimentar.sunt multe 

proiecte, în raport sunt o parte doar menționate, sunt investiții și pe cultură și pe educație. Echipa 

din cadrul Primăriei municipiului Cahul pe partea de managementul și atragerea investițiilor 

depune foarte multe eforturi, sunt foarte multe proiecte depuse ce așteptăm partea de evaluare. 

Alte două probleme cheie care le voi puncta este un proiect strategic pentru municipalitate și 

anume Zona de odihnă și agrement Lacul Sărat, mi-aș permite să spun în ansamblu Zona Rîului 

Frumoasa, sunt proiecte de mediu, la Lacul Frumoasa avem Studiul de Fizabilitate care vom 

încerca să depunem pentru finanțare a acestei zone, care merge vorba de curățarea, amenajarea 

zonei, cu Lacul Sărat cunoașteți cîți Miniștri a Mediului sau schimbat în ultimii ani, ultima discuție 

am avut-o inclusiv și cu Secretarul de Stat de a reveni la concursul de concesionare, la Hotărîrea 

de Guvern din 2016. Delegarea directă către municipalitate acel SRL care îl avem noi creat, este 

o soluție, sunt momente și de obstacole legale, dar și pentru a realiza noi avem nevoie de foarte 

multe surse financiare. 

Vreau să vă mulțumesc și dstră ca consilieri pentru deciziile care au fost aprobate și echipei 

Primăriei care au conlucrat cu toate serviciile. Mai mult ca atît vă informez că în sfîrșit a fost 

transmisă Școala cu deficiențe de auz către Autoritatea Publică Locală, ce ține de sediul de pe 

I.Neculce vă comunic că prin decizia Consiliului municipal Cahul a fost acceptat schimbul acestui 

sediu cu Ministerul Justiției pentru a construi Palatul Justiției în municipiul Cahul, din păcate 

magistrații nu acceptă acest sediu că nu este în Zona Centru, am participat nenumărate ori la 

discuții, urmează să identificăm împreună o altă locație ori instituțiile vor insista pe bl Victoriei să 

facă reparație, și aici voi avea nevoie de susținerea dstră de a identifica un alt sediu. 

Cu mare drag voi răspunde la întrebările dumneavoastră, vă mulțumesc! 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, dacă puteți să ne spuneți cum s-a gestionat Parcur 

Central, sistemul de irigare cînd lucrează cînd nu lucrează, Havuzul nu a lucrat pe parcursul anului 

de vară, care este necesitatea de a încheia contract cu agenți economici cînd avem Serviciul de 

Salubrizare unde se poate de angajat 2 persoane de a întreține Parcul Central. 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, explică că într-adevăr a fost elaborat 

un caiet de sarcini ce înseamnă mentenanță, lucrări și evaluarea noastră a arătat că astăzi 

capacitățile Serviciului de Salubrizare nu sunt la nivel pentru a se ocupa de Parcul Central și de 

alte zone care sa investit surse financiare mari pentru sistemul de irigație, de acesta am apelat la 

varianta de a externa liza acest serviciu pe o firmă specializată, da poate este mai costisitor, dar nu 

se compară cu partea de dotare și inclusiv resurse umane. Din păcate licitațiile au fost contestate 

și au fost tărăgănate lucrările și din acest motiv a fost ce a fost. Sunt zone ce va fi contracți agenți 

economici unde vor avea la întreținere spațiile verzi. 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, dle primar vorbim de problema cîinilor, în total 

sau adresat după asistență medicală la Unitatea de Primiri Urgente Cahul în total de 125 de 

persoane, care au fost mușcați de cîini maidanezi, chiar dacă și spunem că am întreprins careva 

soluții cîinii tot revin înapoi și prezintă pericol pentru societate. Vă propun să faceți un demers 

către Parlament să găsească soluții, aș propune că dacă nimerește acest cîine în azil nu mai trebuie 

să se întoarcă așa cum 15 zile de întreținut, apoi să fie sacrificarea lor, de a aloca surse financiare 

pentru a soluționa problema. 

- Ce este cu iluminatul din Parcul Central? 

- Semaforul str.Pușkin intersecție cu Pr.Republicii de citva timp nu lucrează. 

- Cu Lacul Sărat, dați noi cu forțele proprii să curățim albia și să dăm noi voie să curgă 

la apă curată în această zonă, să îl conservăm cumva, cu o placă că strict interzis de scăldat. 

 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, explică: 

- Ce ține de semafor trebuie schimbate, la moment așteptăm piese noi, se anunță licitație 
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cu privire la instalarea semaforului nou. 

- Legat de iluminatul din Parcul Central vreau să vă comunic că este necesitate de a instala 

supraveghere video, deoarece avem multe plafoane sparte, rupt cablu electric din plafoanele 

respective, vor fi înlocuite, sunt cazuri unde trebuie de scos întreg pilon. 

- Ce ține de Lacul Sărat sunt mai multe interdicții din partea Centrului de Sănătate 

publică. 

dl Vrabii Anton, consilier municipal, dle primar dacă ne puteți spune: anul trecut am 

aprobat prin decizia Consiliului municipal Cahul în sumă de 2 milioane lei pentru premierea 

sportivilor, care nu au fost valorificați pînă la capăt din motiv că a fost contestată acea decizie de 

către Oficiul Cancelariei de Stat. 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, vă comunic că într-adevăr a fost 

aprobată decizia Consiliului municipal Cahul privind aprobarea regulamentului în redacție nouă, 

și este Hotărîrea Instanței de Judecată unde rămâne în vigoare decizia cu privire la aprobarea 

Regulamentului în redacție nouă, în acel regulament este arătat un punct unde se susțin la sfîrșit 

de an sportivii cu premii. Noi suntem prima localitate care susținem sportivii care aduc merite 

frumoase în municipiul Cahul îl punem în aplicare. 

dle Vanțevici Vasile, vreau să vă informez că reprezentant din satul Cotihana este, așa 
cum dl Iliev Ivan este cu domiciliul sat.Cotihana. 

dna Șevcenco Valentina, consilier municipal, dle primar a fost aprobate surse 

financiare pentru reparația străzilor din municipiul Cahul? Spuneți-mi vă rog nu era bine de 

aprobat și o decizie cu privire la distribuirea acestor surse financiare? Cine a decis ce drumuri 

trebuie să fie reparate? 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, în decizia Consiliului municipal 

Cahul „Cu privire la aprobarea bugetului în a doua lectură”, inclusiv în anexa 8, există o listă cu 

străzi prioritare și inclusiv străzile care necesită de reparat sunt nu doar în anexa 8, dar și în 

strategia de dezvoltare pentru anii 2019-2025, dacă dstră considerați în bugetul pentru anul 2024 

la capitolul drumuri este posibil la limitele de buget pentru finisarea str.Doinelor și str.Păcii și de 

a realiza sensul giratoriu ca valori estimative, dar deja după licitații, sau pînă la acesta ca valoarea 

sa nu facem sensul giratoriu dar să reparăm alt sector de drum. 

dna Șevcenco Valentina, consilier municipal, ce ne puteți spune despre Școala 

Sportivă nr.1 anume Bazinul de înot? 

dl Nicolae Dandiș, primarul municipiului Cahul, cum vă spuneam noi cu Programul 

Uniunii Europene prin intermediul PNUD Moldova a fost elaborată documentația tehnică deja un 

an jumate în urmă, avizul de verificare a fost în anul 2023, dacă nu greșesc, costurile de executare 

atunci erau aproximativ de 83 milioane lei inclusiv de a repara capital școala sportivă, ambele 

bazine cel mare, cel mic, cu panouri solare să fie eficient energetic, reparația la toate sălile de sport, 

cu schimbarea rețelelor din subsol, absolut tot și valora in jur de 83 milioane lei. Noi unde vedem 

la moment un apel de finanțare că este peste 4 milioane de euro în care ar fi eligibil acest domeniu 

noi vom înainta. Ca notă conceptuală avem ceva propuneri, nu avem astăzi așa surse financiare. 

Mi-am dorit foarte mult de a avea un complex sportiv, căutăm soluții din cîteva surse din partea 

finanțatorilor. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.16 ,,Cu privire la Raportul de activitate al Primăriei municipiului Cahul şi executarea 

bugetului pe anul 2023”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/16(7/16) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

17. S-A EXAMINAT: 

Cu privier la aprobarea raportului de lichidare și distribuire a activelor 

SA ”Rețele Termice Cahul” în proces de lichidare 

dl Vanțevici Vasile, consilier municipal, președintele comisiei în domeniul servicii 

comunale, urbanism, funciare și protecția mediului, informează că proiectul de decizie a fost 
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discutat în cadrul comisiei consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.17 ,,Cu privier la aprobarea raportului de lichidare și distribuire a activelor SA ”Rețele 

Termice Cahul” în process de lichidare”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/17(7/17) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

18. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la transmiterea blocului locativ șia terenului în proprietatea 

locatarilor locuințelor din blocul locativ 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.18 ,,Cu privire la transmiterea blocului locativ șia terenului în proprietatea locatarilor 

locuințelor din blocul locativ”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/18(7/18) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –17, contra –0, s-au abţinut -6, nu au participat la vot –2 Hamîc Iraida. 

19. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la transmiterea în comodat a unei încăperi (garaj) 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei în domeniul buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, informează că proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei 

consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.19 ,, Cu privire la transmiterea în comodat a unei încăperi (garaj)”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/19(7/19) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –22, contra –0, s-au abţinut -3, nu au participat la vot –0. 

20. S-A EXAMINAT: 

Cu privier la modificarea contului personal a apartamentului 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei în domeniul buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, informează că proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei 

consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.20 ,, Cu privier la modificarea contului personal a apartamentului”. 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/20(7/20) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –25, contra –0, s-au abţinut -0, nu au participat la vot –0. 

21. S-A EXAMINAT: 

Cu privire la modificarea deciziei nr.6/5(29/5) din 20.09.2023 „Cu privire 

la completarea anexei nr.6 a deciziei „Cu privire la aprobarea bugetului 

municipal Cahul pentru anul 2023 în a doua lectură”nr.6/3(22/3) din 23.12.2023 

dl Vrabii Anton, președintele comisiei în domeniul buget, dezvoltare economică și 

atragerea investițiilor, informează că proiectul de decizie a fost discutat în cadrul comisiei 

consultative de specialitate, comisia a adoptat aviz pozitiv. 

dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: pune la vot proiectul de 

decizie nr.21 ,,Cu privire la modificarea deciziei nr.6/5(29/5) din 20.09.2023 „Cu privire la 

completarea anexei nr.6 a deciziei „Cu privire la aprobarea bugetului municipal Cahul pentru 

anul 2023 în a doua lectură”nr.6/3(22/3) din 23.12.2023”. 
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Consiliului municipal Cahul 

S-A DECIS: (decizia nr. 3/21(7/21) din 26.04.2024 (se anexează). 

AU VOTAT: pro –21, contra –0, s-au abţinut -4, nu au participat la vot –0. 

 

 
dl Valachi Valeriu, consilier municipal, preşedintele şedinţei: anunţă epuizarea 

întrebărilor de pe ordinea de zi şi declară şedinţa Consiliului municipal Cahul închisă. 
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